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Medlemmar: 

Antalet medlemmar har under året ökats med Västersockens fiberförening. Några fastigheter 

har bytt ägare. 

Föreningen hade vid årets utgång 40 medlemmar 

   

Verksamhet: 

Vi har haft 8 protokollförda styrelsemöte.  

 

Vårt fibernät har fungerat utmärkt utan några fel under året.  

 

Bredbandstjänster och telefoni har fungerat bra hos de flesta medlemmarna, däremot har det 

fortsatt varit problem för dem som abonnerat på TV och telefoni via f.d Tele2. Tele2 sålde 

2014 den verksamheten till Bredbandsbolaget, och vi hoppades då att problemen skulle lösa 

sig. Tyvärr fungerade den tjänsten fortfarande inte tillfredställande. Text-TV-funktionen 

försvann den 26/11 och fixades inte förrän en bra bit in på 2016. 

 

Qadracom som är vår kommunikationsoperatör tillhör Zitius som numera ägs av Telia. 

Bredbandsbolaget som tog över Tele 2:s tjänster ägs av Tele2. 

 

One.com som vi använder som webbhotell för vår hemsida lade ner sitt gamla 

editeringsprogram i början av året. Konvertering till deras nya program fungerade dåligt och 

bl.a. all korrespondens på vårt medlemsforum försvann och kunde inte återskapas. Fr.o.m. 

september har vi ett nytt medlemsforum i form av en blogg. 

 

  

 

 

 

 

 

   


